
Zápisnica zo zasadnutia komisie kultúry 

dňa 11. septembra 2023 

 

Prítomní: Miroslav Kisty, Jaroslav Čúrny, Filip Kaľavský, Michal Korpa, Ján Hakoš, Ján Paľo, Erika Šimková 

Program:  

1. Informácie o príprave podujatí na jeseň 2023. 
2. Vyhodnotenie kultúrneho leta mesta Michalovce 

3. Prerokovanie návrhu zápisu do kroniky mesta. 

4. Rôzne. 

 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Mgr. art. Miroslav Kisty. Za neúčasť na komisii sa ospravedlnili Tímea 

Sotáková, Eva Muchová a Eva Bučková. Prítomní členovia komisie odsúhlasili program rokovania. 

Rokovanie  

1. Informácie o príprave podujatí na jeseň 2023 

- Informoval M. Korpa. Podujatia na september: Špacirki po varošu k 95. výročiu radnice, workshop 

maľovanie na hodváb v spolupráci s OZ Podoby Zemplína, vystúpenie FS Zemplín, Babička roka 2023, 

súťaž o naj starú mamu. 

- V októbri: predstavenie Pacho je zrušené zo strany produkcie, pripravené sú podujatia: Šláger paráda, 

koncert Igora Kucera Podbeskydské balady v rámci Michalovskej hudobnej jesene (vstup je voľný), 

podujatie pri príležitosti mesiaca úcty k starším Vďaka Vám, predstaví sa Divadlo pri fontáne s hrou 

Mičigenski ekspres, divadelné predstavenie Pravda, ďalší koncert Michalovskej hudobnej jesene: 

stredoveké renesančné piesne k tancu, k modlitbe a láske Vox Humana.  

- V novembri: divadelné predstavenie Pi čaj, miláčik! 

- Predseda komisie doplnil: podnet z tretieho sektora organizátorov kultúrnych podujatí v meste – aby 

sa vytvorila spoločná platforma s informáciami o pripravovaných podujatiach, organizácie mestské, 

krajské aj súkromný sektor. 

2. Vyhodnotenie kultúrneho leta mesta Michalovce 

- Informoval M. Korpa. Kultúrne leto začalo koncom júna Mihaľovskimi deskami na tribune, v júli 

odštartoval medzinárodný festival Michalovský organ (Poľsko, Rakúsko, Kanada, domáci umelci), 

v auguste: swingový orchester Fats jazz band, Zemplínsky jarmok – dvojdňový hudobný program. 

- Predseda komisie doplnil: Zemplínske slávnosti, trojdňový program, 33 kolektívov a 700 účinkujúcich, 

vystúpili hlavne kolektívy z Michaloviec a okolia. Súčasťou slávností bolo aj podujatie v parku Kerta. 

Do podujatí kultúrneho leta v meste patria aj nedeľné popoludnia v parku Kerta, bolo plánovaných 10 

nedieľ, podarilo sa zorganizovať 6, pre nepriaznivé počasie boli 4 zrušené. Vyjadril ambíciu 

v podujatiach pokračovať aj v budúcom roku. 

3. Prerokovanie návrhu zápisu do kroniky mesta 

- Bod bude presunutý na najbližšie rokovanie komisie. Historik M. Molnár má návrh predložiť začiatkom 

októbra. 

4. Rôzne  

- Predseda komisie pripomenul tému rekonštrukcie pešej zóny – zamyslieť sa nad tým, čo by bolo 

vhodné vybudovať na námestí pre podporu kultúrnych podujatím. 

- Predseda komisie pozval na vernisáž výstavy Radnica očami detí v átriu budovy mestského úradu, 21. 

septembra o 16.00 hod. V programe vystúpi Musica Nobis (klasická hudba) a historik M. Molnár 

s krátkym výkladom o histórii budovy. Výstava je realizovaná pri príležitosti 95. výročia dostavby 

budovy radnice.  



- Predseda komisie ďalej pozval na slávnostný akt osadenia Kameňov zmiznutých pri miniatúre 

synagógy na Nám. osloboditeľov a na Gorkého ulici, 29. septembra o 10.00 hod. 

- F. Kaľavský pozval prítomných na akciu vo Freedome – kvízy, stand up Sluchaj tu. Ďalej sa opäť vrátil 

k rubrike novín Michalovčan Mižo z varoša – vyslovil námietku už na predošlom zasadnutí komisie, nič 

sa nezmenilo, autor sa stále venuje politike. Člen redakčnej rady J. Čúrny sa vyjadril, že na najbližšom 

zasadnutí komisie sa budú rubrikou zaoberať. F. Kaľavský ďalej vyslovil podnet – chýbajú športové 

výsledky našich klubov, chýba spravodajstvo zo športu. Taktiež nevidí dôvod informovať o takých 

veciach ako je napr. úmrtie speváka Patejdla. Podnet bude predložený na prerokovanie redakčnej 

rade. 

- J. Hakoš – podnet, ako bude využitý park Kerta aj počas jesenných a zimných mesiacov. Najbližšie bude 

Jesenný beh Michalovčanov aj cez park Kerta. 

- E. Šimková – podnet zabezpečiť do parku Kerta viac lavičiek, príp. niečo na sedenie. 

- Predseda komisie doplnil k podnetom k parku Kerta – občerstvenie: keď išlo podnikateľom avízo, tak 

nikto nechcel prísť z dôvodu, že je to pre nich nerentabilné. 

Najbližšie zasadnutie komisie sa uskutoční 3. októbra o 15.00 hod. 

 

 

 
 

Mgr. art. Miroslav Kisty  
predseda komisie  

Zapísala: Mgr. Marcela Andréová  


